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 Referat – Afdelingsmøde afdeling 22 
 

Vedrørende: Afdelingsmøde i afdeling 22 

Sted: Gildesalen, Hældagervej 75 

Dato: Den 9. juni 2022 kl. 19:00 

Deltagere: 17 beboere - fra 15 husstande  
 
Deltagere fra ØsterBO: 
Inspektør Rie Schmidt Nielsen og  
Anne Kathrine Pedersen, organisationsbestyrelsen.  
Driftschef Helle Friis Jensen 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent og evt. stemmeudvalg 
2. Valg af 1 afdelingsbestyrelsesmedlem og suppleanter. 

 a) valg af 1 afdelingsbestyrelsesmedlem. 
 b) valg af 2 suppleanter. 
 
Valgbare som medlemmer til afdelingsbestyrelsen er boliglejere i 
afdelingen og disses myndige husstandsmedlemmer. 
 
3. Eventuelt valg af repræsentantskabsmedlemmer. 

 
4. Stillingtagen til forslag med biodiversitet i afdelingen.  

       Folder om biodiversitet omdelt i løbet af uge 22. 
 
5. Eventuelt. 

Referent: Rie Schmidt Nielsen 

Pkt. 1: 
 
 

Valg af dirigent og evt. stemmeudvalg 
 
Organisationsbestyrelsesnæstformand Anne Kathrine Pedersen blev valgt som 
dirigent. 
 
Anne Kathrine takkede for valget og konstaterede, at afdelingsmødet var lovligt 
indvarslet.  
 
Der blev valgt et stemmeudvalg. Rie og Helle blev udpeget og valgt. 

Pkt. 2: Valg af 1 afdelingsbestyrelsesmedlem og suppleanter. 

a) valg af 1 afdelingsbestyrelsesmedlem. 
b) valg af 2 suppleanter. 
 
Valgbare som medlemmer til afdelingsbestyrelsen er boliglejere i afdelingen og 
disses myndige husstandsmedlemmer. 
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Der blev spurgt ind til om suppleanter deltog i møderne? Bestyrelsen svarede at 
de ikke tidligere havde været med, men at de godt kunne beslutte nu at 
suppleanter har adgang til bestyrelsesmøderne. 
 

a. Maj-Britt Ahrenkiel stillede op – Maj-Britt blev valgt. 
b. Jan K Groot og Bent Nielsen stillede op som suppleanter - begge blev 

valgt. 
 
Afdelingsbestyrelsen ser herefter således ud: 
 
Afdelingsbestyrelsesformand Lars Winther 
Afdelingsbestyrelsesmedlem Trine Isabella Christensen 
Afdelingsbestyrelsesmedlem Maj-Britt Ahrenkiel 
 
1. suppleant   Jan K Groot 
2. suppleant   Bent Nielsen 
 

Pkt. 3: 
 
 
 
 

Eventuelt valg af repræsentantskabsmedlemmer. 
 
De 3 bestyrelsesmedlemmer er valgt som repræsentantskabsmedlemmer. 
Bestyrelsen blev valgt til repræsentantskabet. 

Pkt. 4 Stillingtagen til forslag med biodiversitet i afdelingen. 
Folder om biodiversitet omdelt i løbet af uge 22 
 
Helle Friis Jensen fremlagde oplæg om biodiversitet. 
 
Spørgsmål eller kommentar: 

1. Gryden bliver jo brugt til kælkebakke om vinteren, kan den stadig det? 
Svar: Ja, det kan den helt sikkert. 

2. Kan det blive generende med alle de insekter det tiltrækker? 
Svar: Nej, det burde ikke blive generende for jer, som beboere. 
Insekterne er der allerede, der vil bare forhåbentlig komme flere. 

3. Hvad med alle de mælkebøtter, der har været, vil de få overtaget? 
Svar: Nej, det vil vi ikke mene, Naturen får en naturlig balance. 

4. Hvis man tager hele skrænten, så er der alligevel ikke nogle, der bruger 
den, så det kan man sagtens tage med.  
Svar: Man skal tænke dette godt igennem hvad man bruger. 

5. En beboer mener det ikke er smart at have græsset oppe ved blokken 
som biodiversitet, da det irriterer med insekter osv. 

6. Bliver der ødelagt noget på stien ned mod skoven hvor hestene går? 
Svar: Nej, der er ikke noget der bliver ødelagt. 

7. Beboer kommenterer på at vi skal huske, at vi skal gøre det for 
afdelingens beboere og ikke alle de besøgende. 
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Afstemning om vedtagelse af biodiversitet med følgende resultat: 
29 stemmer for 
0 stemmer imod 
1 blanke stemmer 
 
Forslag vedtaget. 

 Eventuelt 
Der blev snakket om nedlægning af vaskerierne. 
Info om ekstraordinær er dårligt informeret. 
Beboere har svært ved at få informationen hvis ikke de er på nettet. 

 


